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Lite information                            

om vad som är på gång 

i vår Bostadsrättsförening  
 

 

Balkonger: 

En del av våra bostadsrättsinnehavare har efterfrågat varför vi inte kan få större balkonger typ de 

som installerats i vår grannförening Aspen. Vi har haft en första kontakt med installatören Balco och 

styrelsen kommer att göra en utredning om vad det skulle innebära att A) installera större 

balkonger i enbart höghusen, B) även i låghusen och C) även bygga nya balkonger i ettorna som 

idag endast har franska balkonger. När utredningen är klar (förhoppningsvis under våren) kommer 

vi att redovisa denna för samtliga bostadsrättsinnehavare samt kalla till en extra stämma som får 

besluta om vi ska göra balkongbyten eller ej. 

Gemensam el: 

Mycket händer inom detta område just nu och vi kommer inte att ha något färdigt förslag innan 

hösten. 

Laddare elbilar: 

Som tidigare redovisats kommer 2 laddare att installeras vid miljöhuset. Blir troligtvis klart under 

mars månad och laddningen tas främst från solcellerna på Arkitektgatan 8-ans tak. 
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